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Bestyrelsesmøde, d. 2. Oktober 2023, kl. 19:00 i klubhuset

Brød til dette møde: Stine
Inviterede: Bestyrelsen + suppleanter + Kantineudvalg + aktivitetsudvalg + konkurrenceudvalg
Deltagere: Dorthe Rix, Winnie Ahrensberg, Jesper Wermuth, Stine Johansen, Kent Kristensen,
Susanne Rødtness, Ulla Rasmussen, Janne Kristensen, Leif F. Jensen og Sarah Jessen.

Dagsorden:
1. Valg af ordstyrer - Sarah

2. Afslutningskonkurrence lørdag d. 18. november
a. Indbydelse inkl. lister til tilmelding - det står aktivitetsudvalget for. HUSK at få meldt

til, så snart det bliver lagt op. Der vil blive orienteret, så snart invitationen er klar.
b. Vi har besluttet at lave varm mad i stedet for håndmadder. Prisen kommer til at

være 50 kroner for forplejning hele dagen. (klubben giver morgenmad som vanligt).
c. Hjemkaldelse af vandrepokaler - Dorthe står for hjemkaldelse og skriver ud til jer

inden så længe.
d. Uddeling af vandrepokaler:

- Paw’s mindepokal - Bestyrelsen beslutter, men trænerne indstiller. Findes på
næste trænermøde.

- Bette Kro’s vandrepokal (bedste resultat ved Landskonkurrencen (DM)) -
Bestyrelsen

- Trænernes opmuntringspokal - findes på næste trænermøde
- Bongos mindekrus - alle kan indstilles, men gives af den, der sidst har haft

den
e. Årsnåle - Dorthe har styr på, hvem der skal have nåle og får dem bestilt.
f. Mad/Drikkevarer - kantineudvalget sørger for, at der er nok drikkevarer. Maden står

beskrevet i punkt B.
g. Arrangering af konkurrencerne

- I lydighed vil der være konkurrence i begynderlydighed (måske D), C og B +
en åben sporkonkurrence.

- Agility afholder konkurrencen ugen op til, da hallen desværre var udlejet,
den dag vi holder konkurrencen. Dog vil der være noget agility sjov i klubben
på dagen.

- I rally afholdes der konkurrence i alle klasser.
- Der vil også blive afholdt konkurrence for hvalpe, unghunde og

familiehunde.
h. Pokaler - Susanne Rødtness står for bestilling
i. Indkøb af gaver og vin - Susanne Rødtness og Winnie Ahrensberg står for indkøb af

gaver og vin
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3. Gennemgang af seneste referat - det blev godkendt

4. Orientering fra formand - der har været besøg fra kommunen ift. vores tilskud til

foreningen. Vores klub var blevet udtaget til stikprøvekontrol. Kommunen har sendt nogle

uddybende spørgsmål. Winnie er ansvarlig.

Winnie har også været til formandsmøde i Lemvig. Der blev bl.a. snakket om, hvad de

forskellige klubber har økonomisk til back-up. De fleste klubber havde som

tommelfingerregel, at den skal have økonomi til et års aktivitet uden indtægter. Det vil

Winnie og Dorthe prøve at regne på. Vi har dog i vores klub en ret sund økonomi, med

forholdsvis mange midler på bundlinjen.

5. Orientering fra kasserer:

- mobilepay har ændret deres betingelser. Før betalte vi 49 kr. pr. måned + 75 ører pr.

transaktion. Nu bliver det sådan at der betales 0,99% af beløbet. For os er det ikke

negativt.

- Der er blevet varslet prisstigning på el. Så man må gerne være opmærksom på, ikke

at tænde for varmepumpen i forbindelse med lørdagstræningen, hvis man alligevel

ikke opholder sig i klubhuset.

- Vi opfordrer til at man kontakter Jesper, hvis man ved, at man skal være i klubhuset.

Så vil han sørge for, at der er tændt for varmen. Man skal helst ikke bruge

fjernbetjeningen, da den ofte bliver indstillet forkert og dermed bare kører uden at

varme.

6. Indkomne forslag

- Stine foreslår at indkøbe 3 nye termokander. Dette blev godkendt.

7. Eventuelt

- Dorthe har snakket med en hundefører fra kreds 3, som får betalt en del mere ifm.

DM, end vi gør. Derfor vil Dorthe på næste kredsrådsmøde stille et forslag om, at

kredsen betaler startgebyr, kilometerafregning og eventuelt bro.
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- reglerne i agility og rally er lavet om, så der fremover

opsamles DM point fra DM til næste DM. Før begyndte opsamlingen først pr. 1.

januar. Det er positivt for klubberne, da det så bliver en mulighed at holde

konkurrencer i oktober-december. Desværre er der så også blevet håndhævet en

allerede eksisterende regel (i agility), hvor man ikke må sætte begrænsning på de

åbne klasser, når man afholder landskonkurrencer. Det synes vi i bestyrelsen

favoriserer de store klubber, da mindre klubber ikke har mulighed for at have

ubegrænsede pladser i de åbne klasser, fordi de ikke har faciliteterne til et

ubegrænset antal deltagere. Winnie og Dorthe vil lave et skriv til agilityudvalget.


